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     ZAPISNIK 
 

7. SKUPŠTINE 

STK MALINSKA-DUBAŠNICA 
 

 Dana 24. rujna 2015. (četvrtak)  u prostorijama Konobe Bracera, s početkom u 20
00

 sati održana je 

7. SKUPŠTINA STK MALINSKA-DUBAŠNICA sa slijedećim dnevnim redom: 

 

 

 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje novgog teksta Statuta Kluba (usuglašenog sa odrebama Zakona o 

udrugama) 

2. Informacija o radu u proteklom razdoblju i planovima kluba za blisku 

budućnost 

3. Razno 
 

 

 Predsjednik kluba gosp. Nenad Šabalja pozdravio je sve prisutne i posebno Načelnika 

općine Malinska Dubašnica gosp. Roberta Antona Kraljića. 

 Nakon toga dao je na usvajanje prijedlog dnevnog reda iz Poziva na Skupštinu. Prijedlog 

je jednoglasno usvojen tako da Dnevni red glasi: 

 

1. Usvajanje novgog teksta Statuta Kluba (usuglašenog sa odrebama Zakona o udrugama) 

2. Informacija o radu u proteklom razdoblju i planovima kluba za blisku budućnost 

3. Razno 
 

 Nakon javnog izjašnjavanja o Poslovniku, koji je dostavljen na Skupštini (prilog  

zapisniku),  isti je jednoglasno usvojen. 

 

 Predsjednik je predložio sastav Radnog predsjedništva u sastavu – Vibor Olivari - 

predsjednik, Igor Šplehar – član i Nenad Šabalja – član. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

  

 Nakon što je Radno predsjedništvo zauzelo svoju poziciju, Predsjednik Radnog 

predsjedništva preuzeo je vođenje Skupštine. 
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 Predsjednik radnog predsjedništva, Vibor Olivari, predložio je sastav Verifikacijske 

komisije u sastavu:  

1. Vlatko Martinović  – predsjednik, 

2. Nadan Justinić – član  i 

3. Zdravko Petrić  – član. 

 

 Sastav Verifikacijske  komisije jednoglasno je usvojen javnim glasanjem. 

 

 Nakon toga, Predsjednik radnog predsjedništva dao je na usvajanje prijedlog za izbor 

Zapisničara i  2 ovjerovitelja zapisnika. Za Zapisničara je predložio Čedomira Milera, a za 

ovjerovitelje Paola Barbiša i Jana Karabaića. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

 Nakon toga, predsjednik Verifikacijske komisije utvrdio je da Skupštini prisustvuje 

14 punpljetna člana kluba što čini 56 % punoljetnih članova kluba (od kojih se utvrđuje 

kvorum) te da će sve odluke donesene na današnjoj Skupštini time biti pravovaljane. 

  

Izvještaj Verifikacijske komisije nalazi se u prilogu ovog Zapisnika. 

 

 

ad 1)  

 Vlatko Martinović dao je kratko obrazloženje zbog čega i u kojem smislu treba mijenjati 

Statut kluba i gdje su najveće promjene. 

 

 Čedomir Miler je nakon toga pročitao iz prijedloga novog teksta Statuta neke dijelove koje 

bi svi članovi obavezno trebali znati, a ujedno su veoma bitni za normalno funkcioniranje kluba. 

 

 Nakon uvodnih izlaganja otvorena je diskusija po prijedlogu novog Statuta kluba. 

 

 Nakon diskusije doneseni su slijedeći zaključci: 

1. Zadužuje se Predsjednik kluba da u roku od 30 dana izradi Odluku o broju 

primjeraka pečata te načinu upotrebe i čuvanja pačata kluba (obveza iz članka 5. 

Statuta); 

2. Usvaja se prijedlog novog Statuta kluba u obliku kakav je i predložen Skupštini. 

 

 Nakon usvajanja novog Statuta, svim prisutnima podijeljene su Pristupnice (i prijedlozi 

novog Statuta) koje moraju popuniti i vratiti Tajniku kluba. Pristupnice su popunjene i predane 

tajniku kluba koji je zadužen da vodi evidenciju članova kluba. 

 

 Prije prelaska na drugu točku dnevnog reda, svim prisutnima obratio se Načelnik Općine 

Malinska-Dubašnica. U svom obraćanju pisutnima pohvalio je dosadašnji rad kluba te obećao da 

će Općina Malinska-Dubašnica i dalje potpomagati rad kluba. 

 

ad 2)  

 Gosp. Igor Šplehar pročitao je kratko izvješće o radu kluba između dvije Skupštine. 

 Nakon što je pročitan izvještaj otvorena je diskusija po izvještaju. 
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 Tijekom diskusije za riječ se javilo nekoliko prisutnih članova kluba koji su uglavnom 

raspravljali o stvarima koje se ne tiču samog Statuta nego funkcioniranja kluba. Raspravljalo se o 

visini i načinu naplate članarine, o terminima treninga, načinu rada sa djecom, igranju (prijavi) 

PGŽ lige. 

 

 Nakon diskusije doneseni su slijedeći zaključci: 

1. Zadužuje se Izvršni odbor kluba da na prvoj slijedećoj sjednici, a obavezno prije 

slanja prvih uplatnica, raspravi problematiku visine i načina naplate članarine 

kluba; 

2. Na jednu os slijedećih sjednica Izvršnog odbora pozvati će se i nekoliko članova iz 

Krka i Malinske, koji nisu članovi Izvršnog odbora, kako bi se popričalo o svim 

temama od interesa za članstvo kluba; 

3. Veterani iz Malinske (i iz Krka) mogu trenirati u Domu svaki radni dan od 20,30 na 

dalje, a subotom i nedjeljom cijele dane. O načinu naplate članarine dogovoriti će se 

obveze vezane za korištenje doma. 

 

ad 3) 

 Pod točkom Razno raspravljale su se slijedeće teme: 

 Igranje PGŽ lige i problemi oko prijave 2. ekipe, 

 Odlazak 2. listopada na Korčulu na Prvenstvo otoka. 

 

 Raspravljajući o prijavi druge ekipe za igranje lige konstatirano je da večina onih koji su 

se htjeli prijaviti u toj ekipi nisu prisutni na Skupštini (poziv su dobili) te da samim time šalju 

poruku da ne žele igrati PGŽ ligu. To znači da će samo jedna ekipa iz kluba igrati i to u 3. ligi. 

 Svi prisutni informirani su dodatno o detaljima puta na Korčulu. Konstatirano je da još 

ima mjesta u autobusu te da se svi zainteresirani mogu javiti do najkasnije do ponedjeljka. 

 

 

 U 21,55 sati Predsjednik Nenad Šabalja zaključio je 7. sjednicu Skupštine te sve prisutne 

pozvao na prigodni domjenak. 

 

 
Malinska, 24. rujna 2015. 

 

 

        Predsjednik STK Malinska-Dubašnica: 

                         Nenad Šabalja 
 

        ________________________________ 

 

 

 

Zapisničar: Čedomir Miler  ___________________________ 

 

1. Ovjerovitelj zapisnika : Paolo Barbiš  _____________________________ 

 

2. Ovjerovitelj zapisnika: Jan Karabaić  _____________________________  


